
Zápis z 2. řádného zasedání AS FEL 
 

konaného 10. prosince 2004 od 9:00 v místnosti č. 80 v dejvické budově FEL. Schváleno 28. 1. 2005 
 

 
Přítomni:    
Michal BAČOVSKÝ, Michal BEDNAŘÍK, Roman BERKA, Josef DOBEŠ, Radek DOBIÁŠ. Jitka 
DRAHORÁDOVÁ, Petr HABALA, Vladimír HARTMANN, Jiří HLAVÁČEK, Petr KAŠPAR, Petr KOUTNÍK, 
Vítězslav KŘÍHA, Hana KUBÁTOVÁ, Jan KYNCL, Pavel MLÝNEK, Naděžda NĚMCOVÁ, Martin NOVOTNÝ, 
Petr OLŠÁK, Michal PĚCHOUČEK, Michal PERĎOCH, Lukáš TITO, Kristýna TUČKOVÁ, Vít ZÁHLAVA  
 
Omluveni:   
Zuzana KÚTNA, Petr ŠLEGR  
 
Hosté:  
doc. J. Bílek, proděkan Bílek, proděkan Škvor, proděkan Műller, student Michal Hekrdla 
 

 
Program 2. zasedání dle zaslaného návrhu: 
 
1) Schválení programu 2. zasedání 
2) Kontrola úkolů a schválení zápisu z 1. zasedání 
3) Volba předsedy AS FEL 
4) Rozdělení senátorů do jednotlivých komisí 
5) Pozorovatel AS FEL v grémiu děkana 
6) Informace o předávání cen Česká hlava 
7) Výjezdní zasedání AS FEL na Temešváru 
8) Termín dalšího zasedání 
9) Různé 
 
1) Schválení programu 2. zasedání AS FEL 
Návrh K. Tučkové prohodit body 3 a 4.  
 

pro proti zdrželi se 
22 0 0 

  
Program 2. zasedání byl schválen. 
 
2) Kontrola plnění úkolů a schválení zápisu z 1. zasedání 
 
Návrh na upřesnění v odst. o stipendiu.  
V diskusi o upřesnění konstatování o rozpuštění „starého“ senátu vystoupili Kašpar, Kyncl. 
Hlasování o upřesnění znění: 
 

pro proti zdrželi se 
0 19 3 

 
 
Schválení celého zápisu s upřesněním o stipendiu: 
 

pro proti zdrželi se 
22 0 0 

 
Zápis byl schválen s navrženou změnou. 



 
3) Rozdělení senátorů do jednotlivých komisí 
Senátor Dobiáš navrhl, aby senát v tajném hlasování volil mluvčí jednotlivých komisí. Dále se diskutovalo o počtu a 
zaměření komisí, zda vytvořit komisi o přestavbě, sloučit pedagogiku a vědu, zda do názvu studentské komise přidat 
„a informatiku“, zda vytvořit komisi pro personalistiku, aj. 
V diskusi vystoupili Kyncl, Novotný, Záhlava, Pěchouček, Dobeš, Němcová, Kubátová, aj. 
 
Hlasování o 5 komisích: ekonomické, legislativní, pedagogické, studentských záležitostí a vědecko výzkumné. 

pro proti zdrželi se 
21 0 1 

Návrh byl schválen. 
 
Senátoři se rozdělili do komisí následujícím způsobem: 

� Ekonomická – Kašpar, Záhlava, Tito, Novotný, Berka, Perďoch, Olšák, Šlegr 
� Legislativní – Kyncl, Dobiáš, Mlýnek 
� Pedagogická – Kubátová, Němcová, Bednařík, Kříha, Habala, Hekrdla, Hlaváček, Kútna 
� Studentské záležitosti – Drahorádová, Hartmann, Tučková, Hlaváček, Mlýnek 
� Věda-výzkum – Pěchouček, Dobeš, Koutník, Kyncl 

Byla vyhlášena přestávka na setkání jednotlivých komisí a vytipování kandidátů na mluvčí. Po přestávce byli 
navrženi následující mluvčí komisí o kterých se bude tajně hlasovat.  

� Ekonomická – Kašpar, Novotný, Olšák 
� Legislativní – Kyncl, Dobiáš 
� Pedagogická – Kubátová 
� Studentské záležitosti –Tučková 
� Věda-výzkum – Pěchouček 

 
Pro volby mluvčích byla navržena volební komise ve složení Habala, Hartmann, schválena poměrem: 
 

pro proti zdrželi se 
20 0 2 

 
Výsledky hlasování (pro : proti : zdržel se   =    rozdíl): 

� Ekonomická –   Kašpar  14 :  8 :  1   =   +6 
Novotný    8 :  7 :  8   =   +1 
Olšák    7 :  7 :  9   =      0 

mluvčí Kašpar 
 
� Legislativní –   Kyncl  23 :  0 :  0   =   +23 

Dobiáš    7 :10 :  6   =     –3 
mluvčí Kyncl 

 
� Pedagogická –   Kubátová 23 :  0 :  0   =   +23 

mluvčí Kubátová 
 

� Studentské záležitosti –  Tučková  22 :  0 :  1   =   +22 
mluvčí Tučková 

 
� Věda-výzkum –   Pěchouček 22 :  0 :  1   =   +22 

mluvčí Pěchouček 
 
Celkové hlasování o složení komisí: 
 

pro proti zdrželi se 
23 0 0 

 
Složení a struktura komisí byly schváleny.  



 
4) Volba předsedy AS FEL 

Senátor Kyncl přednesl výtah ze zákonů o právech a povinnostech předsedy AS FEL (viz příloha) 
Hlasování o zkrácení volebního období na půl roku. 

 
pro proti zdrželi se 
19 0 2 

 
Půlroční volební období bylo schváleno. 
Z bohaté diskuse vyplynulo, že proběhne tajná volba z několika kandidátů – senátorů, kteří neuvedou vážný 
důvod proč nemohou v příštím půlročním období funkci předsedy AS FEL vykonávat. Proběhlo vzájemné 
představení všech přítomných senátorů. S kandidaturou projevili souhlas následující senátoři (podle zasedacího 
pořádku): 

Kubátová, Dobeš, Kyncl, Dobiáš,Pěchouček 
Byla navržena volební komise ve složení Olšák, Hartmann, Kašpar a schválena následujícím poměrem hlasů: 

 
pro proti zdrželi se 
20 0 2 

 
Výsledky po sečtení hlasů (pro : proti : zdržel se   =    rozdíl): 

Kubátová    4 :   6 : 12   =   –2 
Dobeš    6 :   7 :   9   =   –1 
Kyncl  15 :   3 :   4   = +12 
Dobiáš    2 : 10 : 10   =   –8 
Pěchouček    4 :   7 : 11   =   –3 

Předsedou AS FEL byl zvolen Doc. Kyncl. 
 

Návrh usnesení (Kyncl): 
„Senát uděluje předsednictvu pravomoc upřesnění pojmu „nutnosti v případech vzájemného zastupování předsedy a 
předsedajícího“(podle čl. 3 odst. 5 Volebního a jednacího řádu AS FEL).“ 
Hlasování: 

pro proti zdrželi se 
21 0 1 

Usnesení bylo schváleno. 
 
5) Pozorovatel AS FEL v grémiu děkana 
Návrh na změnu stanov, aby pozorovatele neurčoval děkan, ale senát a aby byl určen na půl roku (Tučková) 
Odpověď (Kyncl, Novotný) – jde o legislativní úpravy a úprava statutu FEL, doporučení rozmyslet si v legislativní 
komisi (až začne pracovat), všechny úpravy a zabývat se s nimi najednou.  
Pozorovatele jmenuje děkan po projednání se studenty, členy AS FEL. Návrh (Bačovský) na senátora Perďocha. 
Návrh bude projednán s panem děkanem. 
Studentská komora připraví legislativní změnu. O návrzích není třeba hlasovat. 
 
6) Informace o předávání cen Česká hlava 
 
Proděkan Mach – výstřižky z novin, vyjádření Doc. Lhotské i J. a M. Fejtových je k nahlédnutí na sekretariátu 
děkana. 
Kubátová - AS FEL se chce informovat o tom, co může dělat špatnou reklamu FEL. 
Pěchouček – vysvětlení situace na katedře kybernetiky – Doc. Lhotská si cenu zaslouží, ale podcenila jednání 
novinářů. Její oddělení bylo zrušeno. 
Proděkan Škvor konstatoval, že se problémem bude ještě zabývat a poskytne výsledky AS FEL. 
Z bohaté diskuse vyplynulo, že je třeba jisté opatrnosti při jednání s novináři (např. vždy si vyžádat autorizaci – 
Dobeš) a že by měla být stanovena pravidla, jak postupovat. 
 
7) Výjezdní zasedání AS FEL na Temešváru 
 



Podle INFODEKu byly vybrány možné termíny výjezdního zasedání AS FEL. Nejvýhodnější a vlastně jediný možný 
volný termín připadá na 8. – 10. dubna 2005 
 
Hlasování: 

pro proti zdrželi se 
14 8 2 

Termín 8. – 10. dubna 2005 byl schválen. 
 
8) Termín dalšího zasedání AS FEL  
 
Navrženy byly termíny 28. 1. 2005 a 4. 3. 2005.  
Hlasování o termínu 28. 1. 2005: 
 

pro proti zdrželi se 
16 4 2 

 
Hlasování o termínu 4. 3. 2005: 
 

pro proti zdrželi se 
9 5 9 

 
Příští zasedání AS FEL se bude konat dne 28. 1. 2005 od 9:00. 
 
9) Různé 
 

� Dobiáš – neplatná verze volebního a jednacího řádu na webu fakulty – předsednictvo zajistí nápravu 
� Souborná zkouška – od příštího školního roku bude jen 2x za rok (místo 4x) – dotaz Kubátová, odpověď 

proděkan T. Bílek 
� Kašpar – výzva k zaslání aktuálních emailových adres členů ekonomické komise 
� Záhlava – komise se nemá scházet těsně před zasedáním – podklady 4 dny předem 
� Bačovský – pátky rezerva na zasedání 
� Web master – Tučková 
� Informace z AS ČVUT (Doc. J. Bílek)  

o Menšík dořediteloval  
o Nový studijní program s VŠE připraven k akreditaci 
o Snaha „modré karty“ ČVUT používat jako ISIC a ITIC 
o 15. 12. budou zveřejněny výsledky voleb AS ČVUT 
o Vznikne Fakulta biomedicínského inženýrství „FBMI“ po akreditaci 
o Schválení daru města Telče 

� Němcová – nutnost sledování funkčnosti výpočetní techniky – studentská komise 
� Němcová – nutno zkontrolovat plnou funkčnost výpočetní techniky  zvláště v místnosti  80 a zajistit 

nápravu, popř. požádat o tiskárnu – studentská komise 
 
 
Předsednictvo AS FEL 
Jan Kyncl  Vít Záhlava  Hana Kubátová 
(předseda)  (předsedající)  (tajemník) 


